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Referat  

 

Deltagere:  

Nichlas  
Ole  
Lisbeth 
Annette 
Camilla 
Tommy 
Maria  
 
 
 
 
 
 



1. Årshjulets punkter gennemgås 
Sagsfremstilling: 

Årshjul punkter gennemgås 

Beslutning: 

Velkomstfolder skal opdateres – Nichlas – Lisbeth har nyeste version  

Planlægning af håndboldskole – Lisbeth. Der er venteliste på nogle årgange. Der mangler lidt trænere.  

Kampdag – Der er speaker i hal A – Der er lidt huller i programmet da der er nogle aflyste kampe. Der 
rykkes en kamp fra lørdag til søndag for at lukket hullet. Kampflytningsgebyr er for vores regning. Vi 
sælger kaffe udenfor cafeens åbningstid.  

Trænere på plads – Der mangler U13P cheftræner ellers er der offentliggjort en del trænerteams.  

Træningstider ny sæson: Dennis, Nichlas og Lisbeth lægger tiderne. Seniorafdelingen skal spørges ind til 
om de skal have samme tider 

Haltider indrapporteres af kontoret 

Opstartstrænermøde – kommer senere i referat.   

Hjemmeside ny sæson Karina skal have info om hvad der skal ændres 

Budget – til næste UU-møde ligger der et endeligt budget.  

Konfirmationsgaver er delt ud til managers  

Opstartsforældremøde – Lisbeth skal orienteres om datoer – der er lagt opslag i trænergruppen 

 

2. Tøj for kommende sæson 
Sagsfremstilling: 

Vi skal tage stilling til følgende og beslutte: 

- Spillertøj: 

o Seneste dato for sublimering af gennemgående sponsorer 

o Tøjbidrag, hvad skal det sættes til? 300 (ret i skema) 

- Trænertøjpakke 

o Indhold og antal – Nichlas og Maria sætter sig sammen og sammensætter en 
trænertøjpakke der er gradueret ift. antal træninger. Salming tøj er total NO go  

- Fast koncept for klubdragter – der vil i næste sæson være 1 gennemgående klubdragt. Det er 
den alle der vælger at få lavet klubdragter skal bruge. Det er bomuld hoodie og sweat pants i 
sort.  

- ”poly” klubbukser i shop  

- Månedens spiller Powered By Meatery årgang  



o Valg af T-shirt – grå Player shirt Spain s/s (L/S for mv – tryk Meatery på maven, TMS, 
månedens spiller”) Praktik aftales nærmere 

o  

Mødebehandling: 

 

Indstilling: 

Til drøftelse 

- Tøjbidraget indstilles til at blive justeret til mindst 80% omkostningsdækning 

- Der besluttes, og beskrives til brug på opstartsmøderne: 

o faste tøjpakker for trænere, gradueret efter antal dage i hallen. 

o fast klubdragt 

Beslutning: 

Sublimation – der er pt. 1 nyt gennemgående logo som sublimeres ind i den næste levering. Der er 
muligvis et mere, det skal der være afklaring om primo uge 13 da bestilling skal lægges inden 1/4-25 
Tøjbidrag for kommende sæson fastsættes til 300,- (200,- for U5/7) 
Nichlas og Maria sætter sig sammen i uge 13 og får defineret hvad trænertøjpakken skal indeholde – 
model og antal. Vi accepterer ikke at trænere optræder for TMS i andet end udleveret trænertøj. 
Klubdragt for næste sæson vil være 1 gennemgående dragt som alle hold der vælger at få lavet klubdragt 
skal vælge.  
Polyester klubbukser sælges i shoppen 
Månedens spiller t-shirt bliver grå Player shirt Spain s/s (L/S for mv) – trykkes med Meatery på maven, 
TMS logo og månedens spiller. Kommer til at gælde for U9 til U19. Trænerne sender motiveret indstilling. 
UU vælger blandt kandidater 
 

 

3. Klargøring til ny sæson 
Sagsfremstilling 

Hjemmesiden skal opdateres med nye trænere. Fremadrettet vil det være sådan, at de ikke får adgang 
til klubmodul, før børneattest er underskrevet. Karina og Maria har dykket lidt ned i GDPR regler mv, og 
det er vurderingen at denne praksis fremadrettet vil være den rette. 

Indstilling: 

Til drøftelse 

Beslutning: 

Karina vil lave opslag indenfor den næste månedstid omkring næste sæson og adgang til klubmodul 
først gives til trænere når de har udfyldt børneattest. Anmodninger sendes fra kontoret omkring 1/5 

 



4. Opstartsmøder for trænere 
Sagsfremstilling 

Der skal planlægges dato for opstartsmøde for trænerne for kommende sæson, gerne tidligt i forløbet 
så trænerne er klædt bedst muligt på til sæsonstart. 

Det vil bl.a. være på dette møde at der præsenteres konceptet ift. Bambusa, skrabelodder og Roskilde 
Festival, således at intet er ubekendt for nogen. 

Mødebehandling: 

 

Indstilling: 

Til drøftelse, beslutning og indkaldelse af trænerne. Vi planlægger opstartsmøde for trænere 22/4 – 
lokation:  

Beslutning: 

Vi afholder træneropstartsmøde i RSC tirsdag 22/4 – mødelokale er booket. Der sendes en invitation i 
trænergruppen + direkte til nye trænere der ikke er i facebookgruppen endnu  

 

5. Julestævne 
Sagsfremstilling 

Vi skal vælge nyt julestævne. For nuværende har vi dialog med Skjern og Midtjysk Julecup. Der er lavet 
en løselig beregning, og det vil være billigere end Lund. 

Der er ikke stævner i Danmark der rummer U11 til U19, så beslutningen skal også handle om, hvor vidt 
vi skal adskille holdene til jul, og i givet fald, hvor vi adskiller. 

 

Mødebehandling: 

 

Indstilling: 

Der findes et stævne fra U11-U15, og U17-19 får valgfrihed, f.eks. i forhold til Lund. Det vil styrke De 
ældstes mulighed for at have ”noget for dem selv”, og en lidt mere fleksibel planlægning. 

Beslutning: 

Maria kontakter BjerringBro vedr. deltagelse af U11-15 

Hvis U17+U19 vil til julestævne skal de tage samme sted hen – men de vælger selv hvor  

6. Opstartsstævne 
Sagsfremstilling 

Vi skal vælge fælles opstartsstævne for klubben. Tidligere har det været i Næstved. I den forgangne 
sæson tog vi til Rudersdal, da Næstved var optaget – med blandet held, idet flere hold valgte det fra. 



Tilmeldingen til Næstved åbner 1/4-2025. Vi kan ”Overtilmelde”, da der er gratis trækning frem til 
august. 

 

Mødebehandling: 

 

Indstilling: 

Vi tilmelder 3-4 hold pr. årgang 1. april, til Næstved, laver tidlig tilmelding, og trækker hold ud hvis 
nødvendigt. 

Beslutning: 

Der forhåndstilmeldes til Næsted Cup U11-15 – Nichlas sender liste til kontoret 

 

7. Eventbaseret indtjening for foreningen 
Sagsfremstilling 

Foreningen har for nuværende følgende indtjeninger, som også tilgår holdkasserne: 

- Lodsedler 

- Bambusa 

- Alt på det rene kastet (ifm seniorkampe) 

 

Vi har fået mulighed for at få en ekstraordinær indtjening ved oprydning på Roskildefestival. Det er en 
opgave der udbydes til foreninger. Det er oprydningen EFTER at de har kørt de store maskiner igennem. 
Opgaven kan løses af alle spillere, som er over 13 år, inklusive forældre. Betalingen pr. time er 100kr. 

Vi har tidligere mødt ret stor modstand på lodsedler. En model kunne være, at alle mulige hold deltager 
i efteroprydning, og hvis indtjeningen er til det, kan de tages ud af ligningen i forhold til Lodsedler. 

Bambusa foreslås fastholdt. Det er et godt produkt og vi oplever at det efterspørges. 

 

Mødebehandling: 

 

Indstilling: 

Til drøftelse 

Beslutning: 

Lodsedler – Vi bestiller lodsedler allerede nu så de er klar til at blive udleveret til sæsonstart. Lykkeliga 
og U5/7 op til U13 får lodder (Lykkeliga og U5/7 frivilligt) – Fra U15 og op får tilbud om deltagelse i 
oprydning efter Roskilde Festival i stedet for lodder) 

Ikke solgte lodder trækkes fra holdkassen  



 

8. VEO system (TH) 
Sagsfremstilling 

 

Mødebehandling: 

 

Indstilling: 

 

Beslutning: 

Foreningen har et VEO-kamera som kan lånes. Hvem der har styr på den ved vi ikke lige. Nichlas følger 
op. 

9. Penge fra DIF 
Sagsfremstilling 

Der skal aftales det videre forløb med indkøb, som skal kunne dokumenteres overfor DIF 

Mødebehandling: 

 

Indstilling: 

 

Beslutning: 

Pengene er modtaget – vi skal have bestilt rekvisitterne 

 

10. Evt. og bordet rundt 
Sagsfremstilling 

Bordet rundt for opdateringer 

Holdkasser – indhold i holdkasser pr. 30.06.26 nulstilles.  

Fastsættelse af ny mødedato 10/4 – på teams 19-21 

Mødebehandling: 

 

Indstilling: 

 

Beslutning:  


